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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Magyarországon előállított élelmiszerek mekkora 
százaléka származik fenntartható gazdálkodást folytató vállalkozástól?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  kormany.hu  portálon  megjelent  „Az  Unió  élelmiszerimportja  is  származzon  fenntartható
termelésből„ című hír a import áruk befogadásáról szólt:

„A Közös Agrárpolitika fenntarthatóbbá tétele mellett az EU-nak a nemzetközi szabadkereskedelmi
megállapodások megkötése során is különös figyelemmel kell lennie arra, hogy csak a magas szintű
európai környezeti, állatjóléti és termelési követelményeknek megfelelő termékek érkezhessenek az
európai piacra – mondta Feldman Zsolt az uniós agrárminiszterek videokonferenciáján.”

Ugyancsak  a  kormany.hu  portálon  megjelent  „Fenntartható  mezőgazdaság  a  cél„  című  hír  a
fenntartható mezőgazdaságról szól:

„Az  európai  mezőgazdaság  előtt  álló  egyik  legnagyobb  kihívás  a  társadalom  környezet-  és
klímavédelemmel kapcsolatos elvárásainak való megfelelés. Ez a feladat csak közösen oldható meg.
A  közigazgatás,  a  kutatás,  a  termelők,  sőt  a  fogyasztók  összefogásával  lehet  sikert  elérni  -
fogalmazott  köszöntőjében  Juhász  Anikó  helyettes  államtitkár  egy  kutatási  eredményekről
beszámoló online fórumon.”

Kérdezem Önt:

A Magyarországon előállított élelmiszerek mekkora százaléka származik fenntartható gazdálkodást
folytató vállalkozástól?

Budapest, 2021. május 15.
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